
         Woudenberg, 20 juli 2023
        

Geacht college, 

In een schrijven van 14 juli 2023 met als kenmerk u202300512 Lbr. 23/030, geeft de VNG een 
begrotingsadvies voor de jaren 2024-2027aan alle gemeenten. Hieronder zijn een aantal passages 
opgenomen van het VNG advies.  

Op de Algemene Ledenvergadering van de VNG van 14 juni jl. is de resolutie ‘Naar een rechtvaardig, 
duurzaam en solide meerjarig financieel perspectief’ met grote meerderheid aangenomen. In deze 
resolutie is aangekondigd dat de VNG een begrotingsadvies uitwerkt voor het opstellen van uw 
programmabegroting 2024-2027.  

Het begrotingsadvies bestaat uit twee onderdelen:  

• Presenteer voor 2024 en 2025 van de meerjarenraming 2025-2027 een sluitende begroting.  

• Breng de lasten in de meerjarenramingen voor 2026 en 2027 in beeld, in de vorm van een 
realistische begroting. Baseer deze op het huidige takenpakket, de noodzakelijke investeringen, 
de inflatie, de stijgende rente, de ambities uit uw coalitieakkoord en geschatte mee- en 
tegenvallers. Naar verwachting zullen de meerjarenramingen 2026 en 2027 dan duidelijk tekorten 
aangeven.  

•  

• Gesprek met het kabinet  

• Het presenteren van een niet-sluitende meerjarenraming past eigenlijk niet in het voor gemeente 
gebruikelijke degelijke financieel beleid. Het VNG vindt dit onder de huidige omstandigheden 
echter een verantwoorde keuze, vooral omdat de gesprekken met het inmiddels demissionaire 
kabinet hierover nog niet zijn afgerond. Het onnodig in gang zetten van (onomkeerbare) 
bezuinigingen vinden we om dezelfde reden onwenselijk. Door de gevolgen van de keuzes van 
het kabinet te laten zien, geven we een helder signaal af aan het demissionaire kabinet en de 
Tweede Kamer: de gemeentelijke financiën zijn momenteel onvoldoende voor het uitvoeren van 
het huidige takenpakket.  

Als fractie van GemeenteBelangen Woudenberg willen wij de volgende vragen stellen aan het college: 

1. Heeft de gemeente Woudenberg vóór of tegen het voorstel Begrotingsadvies gestemd tijdens 
het VNG-congres? Graag een toelichting.  

2. Is het college voornemens om het advies van de VNG in zijn geheel op te volgen? Zo nee, 
graag toelichten waarom u het advies niet (volledig) overneemt.  

3. In onze Kadernota 2024-2027 heeft u voor de jaren 2026 en 2027 een onttrekking uit de 
algemene reserve opgenomen van €800.000 voor beide jaren om de begrotingstekorten 
zoveel mogelijk te dempen. Bent u gezien het advies van het VNG voornemens om deze 
onttrekkingen uit de algemene reserve niet meer toe te passen? Graag een toelichting. 

4. Is al duidelijk wat het standpunt is van de provincie over het VNG advies? Zijn er al contacten 
geweest met de provincie? Zo ja, wat is het standpunt van de provincie? De provincie is 
immers bevoegd om toch verscherpt toezicht op te leggen.  

 

 

Met vriendelijke groet, 

Peter van Schaik, fractievoorzitter GemeenteBelangen Woudenberg.  

 


